
Mötesprotokoll
JURIDISKA FÖRENINGENS STYRELSEMÖTE 2024-09-03

§ 1 Mötets öppnande
Mötet öppnas kl. 08:04

§ 2 Närvarande ledamöter
Emil Bertilson, ordförande

Filippa Sundström, vice ordförande

Hampus Möller, kassör

Sofia Berander, sekreterare

Johannes Barth, idrottsansvarig

Lovisa Eklund, utbildningsansvarig

Parmida Farahani, utbildningsansvarig

Annie Ahrlin, evenemangsansvarig

Arta Ekman, näringslivsansvarig

Elias Höggren, näringslivsansvarig

§ 3 Val av mötesordförande
Filippa Sundström väljs till mötets ordförande.

§ 4 Val av mötets sekreterare
Sofia Berander väljs till mötets sekreterare.

§ 5 Val av justerare
Emil Bertilson och Parmida Farahani väljs till mötets justerare.

§ 6 Fastställande av dagordning
Dagordningen fastställs.

§ 7 Genomgång av föregående veckas mötesprotokoll
Sekreterare, Sofia Berander, går igenom föregående mötesprotokoll (2024-07-03).



§ 8 Varvet runt
Ordförande
Under sommaren har ordförande tillsammans med vice ordförande hjälpt till inför höstens
nollning.

Vice Ordförande
Vice ordförande har haft möte med GAIUS rörande karriärkvällen i september och har under
sommaren hjälpt till med vissa förberedelser inför nollningen.

Kassör
Kassör har sett över ekonomiska poster och anpassat dessa.

Sekreterare
Sekreteraren har skött löpande arbete.

Idrottsansvarig
Idrottsansvarig har ansvarat för SRL:s onsdagsmatcher.

Utbildningsansvariga
Utbildningsansvariga har arbetat med förberedelser inför tillsättandet av höstens kursombud.

Evenemangsansvariga
Evenemangsansvariga har öppnat sin utskottsansökan. De ska även ha uppstartsmöte med
Hotel Post inför årsbalen. De har bokat in årets JF x Yaki.

Näringslivsansvariga
Näringslivsansvariga har ordnat inför hösten och haft mycket kontakt med diverse parter för
att planera event och liknande.

§ 9 Varvet runt arbetsgrupper
Arbetsgrupp: Hemsida
Erbjudande från programmerare ligger på bordet och ska hanteras vidare i arbetsgruppen.

§ 10 Diskussion: Årets lärare
HHGS ska dela ut pris för årets lärare genom EDUC. Styrelsen stöttar gärna utmärkelsen och
vill hjälpa till i processen, men med Juridiska Föreningens egna pris paragrafen, som kommer
delas ut senare i höst till bästa läraren, i åtanke.

§ 11 Info: HUMJUR
16 oktober 2024 ska HUMJUR-mässan hållas.

§ 12 Diskussion: JF budget & GAIUS budget
Gällande JF:



Vissa mindre förändringar. Budgetposten för hemsidan kommer behöva öka eftersom en ny
hemsida ska utvecklas.

Vissa andra poster kommer behöva sänkas för att täcka upp för annat. Bland annat kommer
JF x KLUBB kosta mindre i år och nollningens kostnader blev lägre. Dessa besparingar kan
istället användas för att finansiera den årliga Stockholmsresan.

Eventuellt kommer Adobe-prenumerationerna som JF har att skäras ned på.

GAIUS:
GAIUS har hållit sig under budget på flera punkter under året. Bland annat låg våreventet
långt under beräknat.

Mer pengar kommer gå till datakommunikation på grund av att GAIUS hemsida ska göras
om för året. Även posterna för kontorsmaterial och trycksaker kommer höjas eftersom
kostnaderna för det förväntas öka, då huvudsamarbetspartner ändrats och många trycksaker
därför kommer behöva uppdateras.

§ 13 Beslut: Budget
Budgeten enligt § 13 antas: 7/7.

Hampus Möller är jävig och röstar därför inte.
Arta Ekman och Elias Höggren närvarade ej vid omröstningen.

§ 14 Diskussion: JF-klaga
“Alltså bilderna från JF:s vårbankett?? I vanliga fall brukar suddiga/uppenbart riktigt
dåliga bilder där folk antingen är helt oförberedda eller är alldeles för fulla sållas bort-
ingen vill ha såna bilder offentligt för alla att se? Men i år känns det som att ALLA bilder
lades upp oavsett, utan någon tanke alls. Känns lite oskönt. Fotografen och
kommunikationsansvarig borde tänkt ett varv extra!

Fattar att en del av charmen är att det ska vara spontana bilder tagna i stunden , men detta
var lite överdrivet. Reagerade inte ens bara på bilder på mig själv utan på folk runt omkring
eller personer jag inte ens känner”

Styrelsen är medveten och håller helt med om klagomålet. Det brast i rutinerna när de
bilderna lades upp. Rutinen har förbättrats och framtida bilder ska rensas bättre.

§ 15 Diskussion: JF-klaga
“Hej!
Jag läste nyligen ert mötesprotokoll från den 8 maj och jag har några funderingar.
1. Det står att nästa möte är den 14 maj men inget mötesprotokoll ligger uppe från det
datumet trots att det är den 15 augusti i skrivande stund. Om mötet är inställt bör ni meddela
detta på något sätt så att medlemmarna vet om det. Framöver bör ni även tillkänna ge när ni



ska ha era styrelsemöten då protokollen som innehåller denna information ibland kommer ut
först efter att dessa möten faktiskt hålls. Man borde veta i förväg när de ska hållas och inte
efter att de hålls.

2. Ni diskuterar en betygspolicy som ska ha lagts fram för diskusion på ett JURO möte utan
att förklara eller ta med hela policyn som bilaga till mötesprotokollet. Hur ska jag som läsare
veta exakt vad policyn handlar om bara utifrån er inbakade beskrvning av den i er
argumentation till varför ni är negativa till den.

Det vore även bra om ni kunde styrka era argument med gjorda undersökningar från vad
studenterna i Göteborg faktiskt står i frågan om betyg för att undvika att era personliga
åsikter blir den avgörande faktorn för huruvida studenterna från Göteborg ska ställa sig
bakom detta eller inte. Om sånna undersökningar ej finns bör ni i första skedet jobba med det
innan ni avstår eller skriver på en sådan policy.

Jag förstår såklart att styrelsen ska ha en handlingsförmåga som innebär att fatta beslut utan
att vända sig till medlemmarna i nästan alla frågor. Däremot är en sådan fråga av så stor
betydelse att styrelsens beslut bör grundas på vad studenterna på juristprogrammet i
Göteborg i generella drag står. (Tidigare styrelser har gjort liknande undersökningar) Detta
för att jag som medlem inte ska känna att just era personliga åsikter i frågan är det som står
och avgör.

Jag vet som sagt inte om ni grundar ert beslut på någon undersökning eller liknande, men
detta har ej framgått av protokollet.”

Beträffande mötesprotokollens försening under sommaren så beror det på en teknisk miss när
dessa lades upp. Kommunikationsansvarig hade lagt in protokollen men detta hade av någon
anledning inte sparats som den version som visas för besökare på hemsidan. Missen märkets
inte förrän nyligen, varför det inte åtgärdats tidigare.

Att styrelsemötena inte utannonseras beror på att styrelsemöten i princip alltid hålls på
tisdagar kl. 08.00. Undantagsvis kan de hållas någon annan dag till följd av tentor eller andra
praktiska skäl.

Rörande betygspolicyn så tycker styrelsen det är tråkigt att studenten känner såhär.
Betygspolicyn som diskuterades på JURO mötena var dock bara på ett beredningsstadie.
Frågan berör även vissa avtals- och relationsaspekter med både interna och externa parter.
Det är därför i vissa lägen svårt för styrelsen att kunna vara helt transparenta i alla delar.

Styrelsen tycker att medlemmarnas åsikter är viktiga och tar därför åt sig kritiken, samt ska
tänka på transparensen. Att använda sig av undersökningar är något som styrelsen tar med sig
om liknande situationer inträffar.



För närmare information om betygspolicyn och styrelsens resonemang hänvisas till
mötesprotokollet från 2024-05-08.

§ 16 Diskussion: JF-önska
“Hej kära JF! Jag önskar någon form av sittning under hösten. Jag befinner mig på ålderns
höst och närmar mig examen, tycker därför det behövs någon form av fulsittning för att orka
med den kommande höstterminen utöver JF balen! PoK <33”

I dagsläget arbetar evenemangsansvariga för att en fulsittning ska hållas under höstterminen.

§ 17 Övrigt
Karriärkväll den 17 september 2024.

§ 18 Nästa möte
2024-09-10 kl. 08:00-09:00.

§ 19 Mötets avslutande
Mötet avslutas kl. 09:52

EmilBertilson (10 okt. 2024 12:53 GMT+2)
EmilBertilson

Emil Bertilson

Parmida Farahani (10 okt. 2024 16:09 GMT+2)
Parmida Farahani

Parmida Farahani
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